
PROTOKÓŁ NR 53/23 Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU 

I FINANSÓW, KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 27 LUTEGO 2023 ROKU 

Z WYKORZYSTANIEM ŚRODKÓW POROZUMIEWANIA SIĘ 

NA ODLEGŁOŚĆ 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Anna Sykosz na podstawie 

listy obecności (załącznik nr 1) stwierdziła prawomocność obrad 

– obecnych 6 członków Komisji. Po czym przystąpiła do realizacji 

następującego porządku obrad: 

1) opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2023 rok 

(druk nr 8/2023), 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnogórskiego na lata 2023-2028 (druk nr 9/2023), 

2) informacja na temat źródeł finansowania zadań oświatowych w 2022 

roku, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Ad 1a) 

Agnieszka Nolewajka naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów (FBK) 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Tarnogórskiego na 2023 rok. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 6, „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 
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Ad 1b) 

Naczelnik FBK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego na lata 2023-2028. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 6, „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 2) 

Naczelnik FBK przedstawiła informację na temat źródeł finansowania 

zadań oświatowych w 2022 roku (załącznik nr 2). 

Radny Dariusz Wysypoł zapytał o prognozę „w zakresie subwencji 

i oświaty na ten rok”. Dodał, że Starosta Tarnogórski sygnalizowała, 

że kwoty subwencji będą „spadać”. Zapytał czy wiadomo jak to będzie 

wyglądało i ile środków będzie musiał Powiat zabezpieczyć żeby wykonać 

bieżący budżet. 

Naczelnik FBK odpowiedziała, że Powiat otrzymał nowe wskaźniki i są 

o ponad 700 tys. zł mniejsze niż zakładano. Pracownicy Wydziału Kontroli 

i Zarządzania Jednostkami Oświatowymi (KNZ) są na etapie przeliczania 

kwot i myśli, że Naczelnik KNZ może na ten temat więcej powiedzieć. 

Ewa Lukosz naczelnik KNZ poinformowała, że w piątek Powiat otrzymał 

metryczkę na ten rok i wydział jest w trakcie przeliczania kwot. Po czym 

wskazała na zwiększone potrzeby naborowe w tym roku i dodała, 

że naukę w szkołach powiatowych podejmie ponad 1 900 uczniów szkół 

podstawowych, co będzie wiązało się z potrzebą utworzenia większej 

liczby oddziałów, których finansowanie nastąpi dopiero w przyszłym roku. 

Powiat będzie musiał finansować szkoły od września do grudnia. 
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Radny Dariusz Wysypoł zwrócił uwagę, że w tym roku nabór też był duży 

i jak rozumie nie przełożyło się to na wysokość subwencji. 

Naczelnik KNZ wyjaśniła, że naliczenie subwencji oświatowej następuje 

na dzień 30 września ubiegłego roku. Dodała: „to co nam naliczyli 

na 30 września otrzymujemy dopiero 1 stycznia, więc jeżeli nastąpi 

jakiekolwiek zwiększenie no to na to zwiększenie dostaniemy dopiero 

środki w następnym roku”. 

Krystyna Kosmala Starosta Tarnogórski poinformowała, że Powiat 

w zeszłym tygodniu otrzymał korektę do wysokości subwencji i subwencja 

ogólna jest niższa o 734 tys. zł. Stwierdziła, że jest to niekorzystna 

prognoza tego jak to się będzie przekładało na finanse Powiatu, gdy 

od września zostanie utworzonych więcej oddziałów. 

Radny Dariusz Wysypoł zapytał czy w ramach subwencji Powiat ma jakieś 

narzędzia żeby wystąpić o zmianę naliczenia, czy może zwrócić się 

z prośbą o korektę. 

Naczelnik KNZ odpowiedziała, że sposób naliczenia subwencji oświatowej 

regulują przepisy prawa i Powiat nie ma żadnej możliwości aby wpłynąć 

na sposób naliczenia subwencji. W ciągu roku mają miejsce 

tzw. zwiększenia z tytułu rezerwy oświatowej subwencji ogólnej. 

Na obecną chwilę nie ma jeszcze wytycznych w stosunku do bieżącego 

roku. Jeżeli pojawią się takie możliwości, to Powiat będzie wnioskował. 

Zaznaczyła, że zazwyczaj Powiat nie otrzymuje takiej kwoty o jaką 

wnioskował. 

Ad 3) 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie protokół nr 52/23 

z posiedzenia Komisji w dniu 30 stycznia 2023 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 6, „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 
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Ad 4) 

Przewodnicząca Komisji przypomniała termin najbliższej sesji – 28 lutego 

2023 roku. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

(-) Anna Sykosz 
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